

Referat HB-møde den 25. august 2020



Tid og sted: Kl. 17.30 i Skørping Idrætscenter

Til stede: Søren (FORMAND), Annette (SEKR), Lars (FOD), Ernst (BAD), Jesper (VOL), Anne (FIT), Maria (HÅN)

Afbud: Sidsel (GYM)

Pkt.	Punkt	Resultat
1.	Referent	Annette
2.	Formel godkendelse af mødereferat fra sidste møde	Godkendt
3.	Nyt fra formanden (fast punkt): a. Referat fra møde med SIC vedr. økonomi, brugsretsaftale og ejerpantebrev b. Samarbejdsaftale med Rebildløbet c. Pernille ønsker ikke længere at stå for ansøgning om lokaletilskud og indsendelse af lokaletilskudsregnskab, ansøgning om aktivitetstilskud og ansøgning om tilskud til træner/lederuddannelse	a. Gældsbeholdning og ejerpantebrev: Søren fremsendt forslag til dokument og har snakket med advokaten. SIC har sat spørgsmål ved om, FREM er medejere. Advokaten siger, at det er FREM ikke, men er pantehaver. SIC forsøger at finde det gamle ejerpantebrev, så vi kan nøjes med at tilføje og dermed slippe for gebyr på kr. 25.000. Det er de endnu ikke færdige med. Betaling af kridtning tilsidesat pga. Coronaen i 2020. FREM betaler resten til SIC iht. FREM/SIC-aftalen uden yderligere reduktioner. b. Søren vender tilbage til Patrick vedr. Rebildløbet og Triatlandløbet med revideret aftale på baggrund af det fremsendte oplæg. Hvis overskuddet til FREM bliver over kr. 15.000 ved hvert af løbene kan de donere op til i alt kr. 5.000 til andre foreninger c. Usikkerhed omkring medlemstallene i Conventus kan henføres til manglende opdatering fra FREM's side. Fokus på opdatering i Conventus er sat i HB årshjul. Der bør oprettes en erfa-gruppe bestående af det bestyrelsesmedlem i hver afdeling, der i forvejen har opgaven omkring Conventus. Søren, Lars og Annette mødes med Pernille den 3/9 for at få afklaret, hvor "skoen trykker".
4.	Nyt for sponsorudvalget a. Specialsponsorat til Hallen b. Spørgsmål til sponsorarbejdet (Maria): Af den samarbejdsaftale, der er indgået med S-Sport fremgår det, at der udarbejdes et notat for hver sponsor, der har været kontakt til, er indgået aftale, herunder indhold af aftalen. Er der etableret en form for overblik over sponsorkontakterne og gældende aftaler, som FREM er i besiddelse af? Baggrunden for interessen er, at det er vanskeligt at indgå i dialog med Studs uden at kende de aktuelle aftaleforhold og hvilke sponsorer, vi p.t. har hvilke aftaler med.	a. Specialsponsorat på kr. 20.000 fra SK-Tømreren, som skal gå specifikt til SIC (normalt går alle sponsorater til FREM). Sponsoratet skal gå til nye håndboldmål i hal 1. Nye mål er indkøbt og kostede kr. 17.000, så der er en lille skilling til FREM. b. Der skal være et snarligt møde mellem sponsorudvalget og Studsbjerg. Oversigt over sponsorater kan evt. indhentes hos Pernille. Søren sender Jutlander og Sport24-aftalen til Annette i elektronisk form, som uploades på Google drev

Pkt.	Punkt	Resultat
5.	Økonomi – alle afdelinger gør status på egen økonomi (fast punkt)	FOD: Hård sommer – to hold er lukket ned, da et par spillere er taget til AAB og Hobro har været ”ude med riven”. Tab i brutto kontingentindtægter på kr. 70.000 FIT: P.t. kontingentnedgang på ca. kr. 20.000, men p.t. et driftsresultat på 27.000. Holdene, f.eks. spinning kører ikke godt HÅN: Starter op for alvor nu og forventer en lille stigning i medlemstal, da der er oprettet hold på alle årgange BAD: Starter op nu og forventer samme medlemstal som tidligere år VOL: Starter op nu og forventer samme medlemstal som tidligere år GYM: Starter op nu og forventer samme medlemstal som tidligere år
6.	Kort status fra halplanlægningsudvalget, herunder opstart af indendørs-aktiviteter efter ferien	Tiderne er fordelt. Håndbold er udfordret og kan godt bruge en tid, som IKKE er onsdag. FREM har besluttet, at omklædningsrummene skal være lukkede ifm. træning indtil videre.
7.	Drøftelse af Fremtidens SIC på baggrund af vedhæftede skriv, som er udarbejdet efter mødet den 12. august, herunder aftale om fremtidig mødedeltagelse	Godt skriv – under formål mangler der noget om indoor-aktiviteterne. Maria meddeler dette til Julie Deltagere på fremtidige møder: Maria og Søren er faste deltagere – andre kan deltage efter lyst og mulighed
8.	Udfordring med at holde på udøvere (specielt fodbold p.t.) - hjælp til forbedringer	Kan man gøre noget for de 3-5 årige? Fodbold overvejer at række ud til f.eks. Arden ift. holdsamarbejde Gode ideer modtages gerne
9.	Forslag om FREM-aktiviteter i efterårsferien eller vinterferien, som en slags ”åben hal” for børn (og forældre)	Invitere børn ind – stille faciliteter og redskaber til rådighed. Evt. organiseret ”undervisning” om formiddagen og ”fri leg” om eftermiddagen. De enkelte afdelingsformænd bærer ideen ud til trænerne i afdelingerne
10.	Opfølgning på punkter fra HB møde den 14/5 a. Status på formueinvestering (Anne) b. Opdatering af FREM’s hjemmeside c. Status på rengøring i Fitness (Anne) d. Status på sparkevæg (Lars) e. Møde med SIC om de ”ikke definerede” opgaver i FREM-SIC Aftalen. Maria tager kontakt til Julie/Søren	a. UDSÆTTES TIL NÆSTE HB-MØDE DEN 5. OKTOBER b. Heinz ønsker ikke at påtage sig denne opgave c. Rengøring alle dage også lørdag og søndag ifm. Corona – halinspektøren har løst det. Der ansættes en ny til udelukkende at gøre rent i Fitness. Status på næste HB-møde d. Halinspektøren har overtaget opgaven. Tilladelsen fra kommunen er blevet forlænget. Der skal tilkobles ny håndværker pga. sygdom e. Primært punkt var bemanning af front desk – hvad gør man? Afdelingerne kontakter halinspektøren i god tid inden et arrangement og aftaler nærmere. Opfølgende møde vedr. næste FREM/SIC aftale aftales med Julie – Maria kontakter
11.	Eventuelt	Håndbold har søgt midler hos Toms guldpulje til 4 x gratis fællesspisninger, hvor alle hold spiser sammen. Maria sender link ud. Deltagelse i DGI Nordjyllands årsmøde med bl.a. info om landsstævne i Svendborg 2021 – ønsker Gymnastik at deltage?

Annette arbejder med at uploade alle generelle dokumenter på Google drev

Punkter til næste møde:

Deltagelse af DGI konsulent Tina Espander vedr. fleksible kontingenter på HB møde den 5. oktober, kl. 18.00

Status på formueinvestering (Anne)

Status på rengøring i Fitness (Anne)

Status på sparkevæg (Lars)

Fremtidige møder:

Mandag 5. oktober 2020 kl. 17.30

Torsdag 3. december 2020 kl. 17.00 inkl. julefrokost

Torsdag 7. januar 2021 kl. 17.30

Torsdag 18. februar 2021 (formøde kl. 17.00 og generalforsamling kl. 19.00)